
Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-05-02

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande),
Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansva-
rig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare),
William Lundström (Studier̊adsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Fr̊anvarande:

Även närvarande: Ebba St̊al

Mötet öppnas: 12:20

1 Val av justerare

• John McLelland väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

• Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringar

3.1.1 Examenssittningen

• Ordföranden har f̊att tag p̊a UTNs klubbmästare. En offert skall f̊as inom kort, därefter skall
evenemanget läggas upp.

3.1.2 EDA

• EDA har en maxgräns p̊a 32 personer som inte är förhandlingsbart. Styrelsen diskuterar
möjliga alternativ.

• Alternativen som diskuteras är Norreda, prästg̊arden och skepptuna.

3.2 Stormötet

3.2.1 Handlings-oopsie

• Ordföranden skickade ut felaktiga handlingar, de korrekta handlingarna presenteras p̊a stormötet.

• Ordföranden yrkar att sätta h̊ardare deadline för valberedningen nästa år för att undvika
stressiga utskick i framtiden.
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3.2.2 Pizza

• Sportchefen skall beställa pizzorna idag. De beräknas anlända 18:00 under stormötet.

3.3 Mail fr̊an UTNs studiesoc

• Klagom̊al har f̊atts fr̊an IT sektionens tidigare studiesocialt ansvarig gällande uteslutning av
evenemang för denne.

• Klubbmästarna skall ha ett möte med denne om ärendet. Om resterande styrelsemedlem-
mar blir kontaktade om ärendet skall de referera vidare till klubbmästarna som ska hantera
situationen.

• Filip Zanton adjungeras till mötet 12:27

3.4 Fruktrekomendation

• Klubbmästare Wadestig förespr̊akar brödfrukt.

4 Övriga fr̊agor

• Vice skall p̊a ett möte gällande arbetet för internationella studenter. MER mottagningen pla-
nerar att ha ett tält som i värsta fall kan komma krocka med klubbmästarnas kräftskivetält.
Klubbmästare Andersson ber Vice diskutera detta närmare under mötet och att klubbmästarna
är öppna för samarbete om tillst̊and beviljas.

• Sekreteraren informerar om rensning i officiersvillorna. Saker i de gemensamma utrymmena
som inte har en tydlig ägare kommer att rensas bort av UTN.

• Information inför stormötet: styrelsen f̊ar rösta, men praxis är att de inte sl̊ar ett slag för
kandidaterna.

• Styrelsen diskuterar om m̊andagssittningen under mottagningen ska ske p̊a Uthg̊ard eller
Bridgens. UTHg̊ard är dyrare och förmodligen sv̊arare att boka under mottagningen.

Mötet avslutas: 12:42

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)
Justerat av: John McLelland (justerare).


